
Invitatziua:  Bună ziua. Aşteptăm întrebările dumneavoastră 
 
Marius: De ce Politia nu intervine in forta pentru instaurarea ordinii de drept la Mangalia? 
 
Invitatziua:  Şi eu mi-am pus această întrebarea. Nu neaparat Poliţia, ci una dintre instituţiile abilitate. Este 
o problemă care a degenerat şi, în această situaţie, nu au de suferit decât cetăţenii municipiului Mangalia. 
Sper ca astăzi sau mâine acest lucru să se realizeze din partea organelor abilitate. Să se intervină, nu în 
forţă, dar să se instaureze ordinea la primărie pentru că aştept şi sunt convins că această problemă se va 
rezolva pe cale amiabilă, fără conflicte. 
 
Marius: De astazi Mangalia este lasata fara apa calda si caldura, cine este responsabil? 
 
Marius: Credeti ca cetatenii ar trebui sa iasa in strada si sa faca ce nu sunt in stare sa faca organele 
abilitate(Politia, Jandarmeria etc)? 
 
Invitatziua:  Responsabilă nu poate fi decât o singură persoană, respectiv ex-primarul Claudiu Tusac.  Nu 
am de unde să ştiu despre aceste probleme pentru că sunt împiedicat să îmi îndeplinesc atribuşiile care îmi 
revin prin ordinul prefectului. Sunt convins că face aceste lucruri intenţionat pentru a arăta populaţiei că 
nemaifiind el în primărie aceste lucruri nu pot fi controlate de către mine 
 
Invitatziua:  dar, atâta timp cât nu mi se permite accesul în primărie nu pot face nimic. Cred că mă 
înpiedică să intru pentru că se gândesc ce voi găsi acolo, că voi descoperi mari nereguli. eu nu am absolut 
nicio problemă cu absolut nimeni, nimeni nu mă poate acuza de absolut nimic, pentru că tot timpul când am 
făcut acele afirmaţii despre el şi despre alte persoane sunt acoperit de documente 
 
Marius: Ce credeti ca ve-ti gasi in primarie? 
 
Invitatziua:  Sincer, nu sunt de acord cu ideea ieşirii în stradă. dacă aş fi unul care nu respectă legile 
statului, un om care nu urmăreşte decât să ajungă acolo prin orice mijloace, probabil că aş fi de acord. Dar, 
nu sunt de acord cu aceste manifestări violente, deşi săptămâna trecută am depus o cerere în care am 
solicitat să ni se acorde dreptul de a organiza un miting vis-a-vis de problema căldurii în mangalia. Nu ne-a 
fost aprobată acea cerere, nici nu am făcut nimic pentrua  scoate lumea în stradă. totuşi, când m-am întors 
în mangalia, am găsit în faţa primăriei sute de oameni care manifestau într-un cadru cât se poate de legal, 
pe un ton puţin mai ridicat. După 15 min am cerut o portavoce, moment în care am explicat că eu, fiind 
preşedinte al PC-ului, mi-am asumat acea cerere pentru organizarea acelui miting, dar rugămintea mea este 
să nu ne manifestăm sub nicio formă violent pentru că se încerca intrarea cu forţa în primărie şi, încă o 
dată, am făcut apel la cetăţeni să se iniştească, să meargă la casele lor, deşi ar fi preferat să stea mai mult 
afară decât în case, pentru că este mai frig în case. Au înţeles la un moment dat şi au părăsit locul unde se 
desfăşura acest miting 
 
Invitatziua:  de aceea, rugămintea mea este, chiar dacă vor încerca să organizeze o acţiune de protest, eu mă 
delimitez de aşa ceva, nu pentru că nu sunt solidar, dar adversarii mei din acest moment, doresc acest lucru. 
Noi nu trebuie, nu îmi doresc să fim catalogaţi drept huligani care încearcă să intre în primărie cu forţa. 
Sper că organele statului, cele abilitate., îşi vor face treaba. Orice alt ordin al prefectului în care mi se 
revocă calitatea de primar interimar îl voi respecta necondiţionat. 
 
Invitatziua:  @Marius: sunt convins că vor fi, aşa cum am mai găsit şi data trecută când am fost în primărie, 
că voi găsi foarte multe lucruri care ţin de zona penalului. Am un document pe acre l-am obţinut în aceste 
două zile. Mi le-a dat cineva pe hol. Un centralizator al unor terenuri închiriate fără licitaţie şi fără hotărâtre 
de consiliu local şi anumite contracte. Mii de metri pătraţi de la Olimp până în Mangalia, pe acre le-au dat 
unor firme de casă. 
 
Invitatziua:  Interviul s-a terminat. o zi bună. 


